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Zápis z jednání Komise sportovců̊ 

ze dne 10. 10. 2023 – MS Teams  

 
Přítomni: Roman Pecha (RP), Jan Metlický (JM), Jiří Kejzar (JK), Martina Deylová (MD),  

Vít Domorád (VD) 

 
Náplň schůze: 

 

1. Podněty pro KoS 

 

1) Dobrý den, ráda bych podala podnět. Velmi často se dějí zásadní změny termínů 

soutěží, bez upozornění v aktualitách na webu ČSTS. Naposledy a konkrétně se tato 

změna objevila dne 16.12. 2022 - kdy se změnily termíny konání dvou nejdůležitějších 

soutěží STL a Mistrovství České republiky družstev. A to konkrétně o jeden týden dříve, 

a ještě do velikonočního týdne. Bylo by možné, aby komise sportovců upozornila, že 

takto důležité změny by se měly okamžitě zveřejnit, a to ve formě aktuality na webu 

ČSTS. Považuji to za velké pochybení vzhledem k tomu, že se jedná o tak důležité 

soutěže. Děkuji 

Reakce KoS: Informace byla předána VpV, který je za zveřejňování zodpovědný. 

2) Dobrý den. Sledovali jsme on-line stream z Mistrovství ČR ve standardních tancích…. 

záběry z kamery na parketu otřesné, zvuk – to nejde vytáhnout zvuk z mixážního pultu 

přímo do streamu, tak aby bylo i v televizi dobře rozumět? Slavnostní zahájení 

prezidentem ČSTS, který má na nohou sportovní obuv s bílým proužkem... porotci MČR 

s rozepnutými saky a vykukujícími břichy, na pódiu v přímém přenosu... Jako i když je 

to "o tanci", přeci jen to bylo Mistrovství ČR. 

Reakce KoS: Záležitosti ohledně streamu budou probrány přímo s poskytovatelem služeb, 
a také se zvukaři přímo na konané akci. 
Záležitost s dress codem není oblast působení KoS. Prezidenta bude KoS informovat.  
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3) Podnět k prošetření porotování Ing. Radka Felcmana. Dobrý den, ráda bych 

informovala o podivném způsobu pana porotce Ing. Felcmana. Už několikrát jsme na 

soutěži zaznamenali jeho arogantní způsob hodnocení párů a to ten, že se na některé 

páry během tance ani jednou nepodívá. Zřejmě předem ví, komu dát křížek, popř. místo 

v pořadí. Pokud pár nezná nebo není z jeho klubu, či spřáteleného, okatě jej přehlíží. Na 

soutěže už jezdíme několik let a máme bohužel tuto špatnou zkušenost. Podobné 

jednání jsme zaznamenali i u p. Kosmáka. Chápu, že porotci rádi dávají body "svým 

ovečkám" a o tanci se opravdu nedá mluvit jako o objektivně hodnoceném sportu. Ale 

pokud např. dva porotci dají všechny křížky a p. Felcman ani jeden, jde vidět, že ho pár 

opravdu nezajímá, bez ohledu na jeho kvality. Děkuji za prošetření. 

Reakce KoS: Jedná se o velmi nekonkrétní podnět. Je možné podat přímo protest, v tomto 

směru ale KoS nemá pravomoc. Porotci jsou v tomto ohledu školeni a jde tedy spíše o jejich 

osobní selhání než celkovou systémovou chybu. 

4) Dobrý den, už se moc nejde koukat na to, jak fungují u nás postupové soutěže. Přestává 

se hodnotit kvalita tancování jednotlivých párů, ale opět začíná boj o kříže ne tím jak 

daný pár zatančil, ale koho známého má v porotě, který porotce s kým spolupracuje a 

vzájemně si kříže svým párům dávají. Pokud porotce není schopen objektivně hodnotit 

svůj pár, měl by se vzdát této funkce. Nejlépe by bylo kdyby porota nebyli trenéři. Ještě 

se dá pochopit, když klub pořádá svoji soutěž a jeho pár má bednu a nebo aspoň finále, 

i když jinde by to bylo asi jinak. Takhle to bývá léta... asi si na to už všichni zvyklí...a 

každý s tím počítá, že prostě jedno místo stupně vítězů je místních. Za ty roky co to 

sledujeme, jsou páry, které díky těmto soutěžím získali i 4 finále. Ale aby se porota 

semkla ve 3 a dovezla si páry na soutěž a vzájemně si do finále posílali ty svoje 

nekvalitní páry, které s jinou porotou nemají šanci je už opravdu moc. Kdyby aspoň 

zatančili kvalitně, ne netančí. Ono to totiž všichni vidí. Vidí to soupeři, vidí to diváci, vidí 

to zahraniční porota, která nechápe a nevěřícně kroutí hlavou, kdo se do toho finále 

vůbec dostal... Něco s tím dělejte! Asi by se měla porota losovat i na postupovkách, 

protože věřte, že takhle ty nepropagované páry, které makají jen bohužel si porotu 

nekupují přestane hodně brzy bavit. Přestane to bavit i rodiče je podporovat finančně. 

A není to tím, že neumí prohrávat. Umí, v případě, když je porazí někdo kvalitní ne 
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někdo, kdo nepostupuje běžně ani do semi. Ono i ta postupová soutěž stojí docela 

hodně času, energie i peněz tak prosíme hodnotit sportovní výkony ne známosti. 

Děkujeme 

Reakce KoS: KoS se domnívá, že vzhledem ke složitosti systému a množství postupových 

soutěží nelze porotce losovat. Nicméně KoS věří, že ke zmíněnému množství soutěži 

existuje zdravé konkurenční prostředí a páry si mohou vybrat soutěže, které jim po všech 

stránkách vyhovují. Pokud dlouhodobě nebudou páry na konkrétní soutěže jezdit, 

pořadatelé nebudou soutěže nadále pořádat anebo budou nuceni změnit výběr panelu 

porotců. 

5) Dobrý den. Nelíbí se mi, že je trvale umístěno MČR seniorů do Ústí nad Labem. Pokud 

vím ostatní MČR se střídají – Morava, Čechy. MČR je nedůstojné, večer, v prázdné hale. 

Zvažte seniorské kategorie, byť s omezeným počtem párů vrátit v rámci hlavního MČR 

jako tomu bývalo. Případně zvažte prosím umožnit konání MČR seniorů i jinde na 

důstojné úrovni, a ne jako okrajovou záležitost přidružené soutěže WDSF a dalších. 

Děkuji, s pozdravem. 

Reakce KoS: Vzhledem k časovým důvodům není možné pořádat mistrovství s ostatními 

kategoriemi. MČR se koná v Ústí nad Labem protože se o ně přihlásil konkrétní pořadatel. 

Dalším důvodem konaní MČR na podzim je ranklist seniorských kategorií, kterým je možné 

se řídit až ve 4. kvartálu. 

Pokud by se MČR seniorů pořádalo v rámci klasického jednoho dne musely by kategorie 

začít alespoň okolo 7 hodiny ráno a finále dospělé kategorie by bylo okolo půlnoci. 

6) U této soutěže je chybně uvedeno, že se konala 10.06.2021 Ymara Cup 2023 Praha - 

Dolní Měcholupy SuperTL-Sen-IV-STT. Správný rok je 2023 

Reakce KoS: KoS informovala kompetentní osoby a poprosila o nápravu. 

 

2. Cestovní náklady pro KoS 

RP předložil náležitosti pro vyúčtování cest členů KoS.  



Komise sportovců                       
Volební období 2021/2024             10. 10. 2023 

 

3. Nominace na MS 2023 

Záležitost byla projednána rozhodčí radou, která odmítla podání odvolání tanečního páru 

Michňa – Veselá. 

 

4. Účast členů vedení ČSTS na vrcholných akcích pořádaných na území ČR 

KoS ohledně této náležitosti kontaktuje VR.  
 

5. Ranklist Rasing Stars 

Úkol pro JM nadále trvá.  

6. Ostatní  

6.1. Termín dalšího jednání – 14. 11. 2023 

6.2. Termín další VR: 21:00 MS Teams 

Zapsal: Ing. Jiří Kejzar        Schválil: Ing. Roman Pecha 

 


